



**GOVERNMENT EMPLOYEES
UNEMPLOYMENT INSURANCE
AGREEMENT ACT**

(Assented to April 18, 1984)

The Commissioner of the Yukon Territory, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly, enacts as follows:

1.(1) This Act may be cited as the *Government Employees Unemployment Insurance Agreement Act*.

2.(1) The Commissioner in Executive Council may enter into agreements with the Government of Canada under and for the purposes of the *Unemployment Insurance Act, 1971* (Canada) providing for the extension of unemployment insurance programs to employees of the government of Yukon.

**LOI AUTORISANT L'ACCORD SUR
L'ASSURANCE-CHÔMAGE DES
FONCTIONNAIRES**

(Sanctionnée le 18 avril 1984)

Le commissaire du territoire du Yukon, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative, édicte :

1.(1) *Loi autorisant l'accord sur l'assurance-chômage des fonctionnaires.*

2.(1) Pour l'application de la *Loi sur l'assurance-chômage, 1971* (Canada), le commissaire en conseil exécutif peut conclure avec le gouvernement du Canada un accord prévoyant l'application des programmes d'assurance-chômage aux fonctionnaires du gouvernement du Yukon.

QUEEN'S PRINTER FOR THE YUKON — L'IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE YUKON

